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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992, 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 20 september 2019 

 
Betreft: Art. 47 vragen van PvdA betreffende Ontwikkelingen Euregionale Agenda. 

 
 
Geacht college, 
 
Op woensdag 19 juni jl. luidde onze burgemeester de noodklok om de Euregio. “Langer dralen is voor 
ons geen optie meer” sprak zij tijdens de Euregionale werkconferentie in Maastricht die dag waar het 
samenwerkingsverband vervolgstappen concreet maakte.  
In uw RIB van 24 juni jl. informeert u de raad over de voortgang van deze vervolgstappen, waarin u 
aangeeft dat er op vier thema’s intensiever samengewerkt zal worden. Omdat wij weinig vooruitgang zien 
en tot op heden niet geïnformeerd zijn over de volgende fase en concrete zaken maken wij ons zorgen. 
Met name over de specifieke acties en ambities waarmee u uw grote woorden in daden omzet. Wij hebben 
hierover de volgende vragen. 
 

1. U geeft aan de gemeenteraad te informeren in de volgende fase, die na de zomer ingaat. Kunt 
u concreet aangeven wanneer u voornemens bent de raad te informeren?  

2. In de vooruitblik geeft u aan dat het doel is om in 2020 daadwerkelijk te starten met het 
Euregionale uitvoeringsprogramma. Dit is al snel. Gaat u deze ‘deadline’ redden?  

3. Kunt u aangeven hoe het momenteel staat met:  
a. Het concretiseren van het uitvoeringsprogramma? 
b. Het verkrijgen van (financieel) commitment van het Rijk? 
c. Het verbeteren van de aanhaking bij de EMR?  
d. Het wegnemen van belemmeringen?  

4. In de RIB schrijft u dat een coördinator/directeur zal worden aangesteld. Is er momenteel al 
iemand aangesteld? Zo ja, wie en wat zijn precies de taken van deze coördinator/directeur?  

5. U heeft vier thema’s ‘gekozen’ waarbinnen u intensievere samenwerking nastreeft. Waarom 
heeft u voor deze vier thema’s gekozen? Is er ruimte om ook op andere thema’s actief stappen 
te zetten?  

6. In uw toespraak op 19 juni jl. zette u de volgende generatie centraal. Toch is 
onderwijs/jongeren/jeugd/’de volgende generatie’ geen specifiek thema geworden in uw 
plannen. Waarom niet? Hoe bent u concreet voornemens de volgende generatie centraal te 
stellen in het uitvoeringsprogramma?  

7. Op 15 augustus jl. heeft de gemeenteraad een brief ontvangen van Stichting Geen Grens, 
waarin zij haar reflectie en suggesties geeft op uw voornemens. Wat is uw reactie op deze 
brief? Wat vindt u van de suggesties op de door u genoemde beleidsvoorstellen? En wat gaat u 
concreet doen met de suggestie m.b.t. nieuwe thema’s die Stichting Geen Grens voorstelt?  

 
 
Namens de PvdA-fractie,  



Maren Slangen 
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